



EG-Konformitätserklärung EC-Declaration of Conformity

Wir (Name des Herstellers) Thitronik GmbH
We (manufacturer's name)

Anschrift Finkenweg 9-15
Adress 24340 Eckernförde (Germany)

erklären in alleiniger Verantwortung, dass das Produkt mit digitalen Elementen
declare under our sole responsibility that the product with digital elements

SMARTDOCK-TCU
105967, 105968, 105969, 105970, 105971

(Name, Modell- oder Typenname)
(name, type or model)

auf das sich diese Erklärung bezieht, mit den folgenden Normen/ normativen
Dokumenten / Verordnungen übereinstimmt.
To which this declaration relates is in conformity with the following standard(s) / other normative
document(s) / regulation(s).

Verordnung (EU) 2024/2847

Richtlinie 2011/65/EU
EN IEC 63000:2018

Richtlinie 2014/53/EU
EN 300 328 V2.2.2

EN 301 489-1: V2.2.3
EN 301 489-3: V2.3.2
EN 301 489-17 V3.2.4

DIN EN 62368-1:2020 +A11:2020
DIN EN 62311:2020
DIN EN 62479:2010

(Titel, Ausgabedatum der Norm(en) / Verordnungen oder der anderen normativen Dokumente)
(title and/ date of issue of the standard(s) / regulation(s) or other normative documents)

Eckernförde, 15.09.2025

Mark Thietje

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'M. Thietje', is written over a horizontal line.

(Ort, Datum der Ausstellung)

(Name, Unterschrift des Verantwortlichen)

Diese Konformitätserklärung entspricht der Europäischen Norm EN 45014 „allgemeine Kriterien für Konformitätserklärungen von Anbietern“. Die Grundlage der Kriterien sind internationale Dokument, insbesondere ISO/IEC-Leitfaden 22, 1982, "Information on manufacturer's declaration of conformity with standards or other technical specifications".

This Declaration of Conformity is suitable to the European standard EN 45014. "General criteria for supplier's declaration of conformity"
The basis for the criteria has been found in international documentation, particularly in ISO/IEC Guide 22, 1982. "Information on manufacturer's declaration of conformity with standards or other technical specifications".